
Димитър Маринов: НЗОК е предложила

промени за рецептите с лекарства, които

не зачитат правата на пациентите

НЗОК е предложила промени за рецептите с лекарства, които може навредят на пациентите.

Ще подпише ли Българският фармацевтичен съюз новия договор с НЗОК

Да отпадне правото на пациента да получи само част от предписаните по Здравна каса лекарства, а аптеките да

бъдат задължени да отпускат или цялата терапия, или да не отпускат никакъв медикамент. Тази промяна може

да залегне от 1 април в новите условия и ред за работа на аптеките, договаряни със Здравната каса.

Предложението е дошло от изпълняващия длъжността управител на институцията д-р Йорданка Пенкова,

обясни за Българското национално радио председателят на Българския фармацевтичен съюз Димитър

Маринов.

Преговорите между съсловната организация и Здравната каса продължават до петък.

"Когато на един пациент са му предписали три лекарства на една рецепта, ако отпадне този член 17 от Условия

и ред, пациентът няма да има право да вземе две от лекарствата, когато третото го няма налично в аптеката.

Много често се случва, знаете в момента какъв недостиг има. Ако този текст отпадне, това означава, че

аптеката или ще трябва да отпусне изцяло в пълния обем цялото предписание, или нищо няма да може да дава

на пациента, което пък ще лиши пациента от достъп до каквато ѝ да е. Тук се въвежда едно задължение на

пациента. Пациентът има права", заяви Димитър Маринов.

Цялото интервю можете да прочетете ТУК:
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